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Schriftelijke vragen voorafgaand aan de beeldvormende vergadering van 28 juni 2021
Voorstel:  Bestuursrapportage 2021-1

GEEN

Programma 1: Mens en samenleving

1. Pagina 20, mantelzorgcompliment. Wij zijn verheugd dat bij de presentatie 
uitgangspuntennotitie aangegeven wordt dat u voornemens bent de oude bijdrage te 
herstellen. Mogen we ervan uitgaan dat dit ook voor 2021 geldt?

Antwoord: Voor 2021 was dit al hersteld door een amendement in december 2020. Het bedrag is 
echter niet structureel  hersteld.

2. Pagina 31 Skatebaan Eijsden. Gevraagd wordt een krediet van € 45.000,00 te voteren. Klopt 
het dat u voornemens bent ook in de twee andere grotere kernen een skatebaan aan te 
leggen? Zo ja kunt u ons daarover meer informeren?

Antwoord: : De wens van het college is om te zijner tijd ook in een grotere kern op het plateau een 
skatebaan aan te leggen. Dit zou derhalve of Cadier en keer zijn of Margraten. Binnen de begroting is 
daar geen financiële ruimte voor.
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Programma 2: Landschap en Natuur (Joep)
3. Pagina 39: Wat wordt bedoeld met het aanscherpen van het welstandskader bij dit 

onderwerp?
Antwoord: We willen de welstandsnota herijken als gevolg van de nieuwe omgevingswet.

4. Pagina 45: Hoeveel bomen zijn er inmiddels geplant?
Antwoord: Dit jaar zijn nauwelijks bomen geplant. Dit hebben we bewust gedaan omdat het 
planten van bomen in het voorjaar enorm veel zorg behoeft. De afgelopen voorjaren waren 
extreem droog en warm waardoor de bomen te veel vocht verdampen en te weinig wortels 
aanmaken. Beter is het om in het najaar bomen te planten.

5. Pagina 48: Wordt de compensatie Corona gedekt uit de beschikbare reserve?
Antwoord: Nee deze wordt niet gedekt uit de corona reserve, maar uit de lopende begroting

Programma 3 (Martin)
6. Blz. 50. Zonneweiden en windmolens zijn van de baan. Men heeft telkens geroepen dat we 

verplicht waren als gemeente om de nodige energie op te wekken?
Antwoord: Afspraken over de energietransitie zijn vastgelegd in het Klimaatakkoord. Uit het 
Klimaatakkoord is de RES (Regionale EnergieStrategie) ontstaan. In ons geval heeft de regio Zuid 
Limburg de opdracht gekregen te onderzoeken wat de mogelijkheden voor zonne- en windenergie 
zijn binnen het grondgebied. Iedere gemeente, dus ook Eijsden-Margraten, wordt geacht hier een 
bijdrage aan te leveren. Uiteindelijk heeft dit geleid tot het bod RES1.0 voor Zuid Limburg waar de 
raad op 1 juni 2021 over besloten heeft. Het gaat dus om het halen van gezamenlijke doelen, 
waar geen harde verplichtingen per gemeente aan ten grondslag liggen.

7. Blz. 51 Vattenfall heeft de regionale aanbesteding gewonnen. Op plaatsen in onze 
gemeente was veel ergernis, 5 uur laden was soms maar goed voor 80 km. Hierdoor blijft 
zo’n laadpaal te lang bezet en de autobezitter schiet hier niets mee op. 
Is daarom ook gekeken naar de snelheid van opladen? Een aantal laadpalen functioneert 
niet o.m. Gronsveld Europa park. Reden?
Antwoord: De bedoelde palen zijn niet van de gemeente, maar staan op gemeentelijk eigendom. 
We proberen te achterhalen wie welke palen exploiteert en trachten voor de toekomst dit onder te 
brengen bij Vattenfall. Omdat we niet weten wie de paal exploiteert, is het nog niet mogelijk om 
problemen als ‘snellader’ i.p.v. ‘langzaamlader’ of anderszins op te lossen. Overigens blijkt dat er 
zelden op de paal een storingsnummer aanwezig is.

Met het plaatsen van nieuwe palen zal nadrukkelijk gekeken worden naar de snelheid van laden.

8. Blz. 51. In januari 2021 zijn de resultaten van het luchtkwaliteit openbaar gemaakt. Daar viel 
vooral de slechte luchtkwaliteit op. Ook bij een raadsbijeenkomst kwam dat nogmaals ter 
sprake. Vooral Mariadorp, Poelveld en Gronsveld liggen pal naast de A2. Kernen waar vele 
gezinnen met jonge kinderen wonen. Het wordt tijd voor daden. Gezondheid staat voorop.
Waarom niet direct maatregelingen nemen en waarom weer wachten met een 
vervolgonderzoek?
Antwoord: Met de huidige gegevens is door verschillende oorzaken (o.a. weersinvloed, locatie 
van meten, invloed corona op met name verkeersintensiteit) nog geen goed beeld van de 
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luchtkwaliteit en de bron van de vervuiling. Maatregelen moeten een positief effect hebben op de 
luchtkwaliteit. Maatregelen treffen die niet of nauwelijks bijdragen aan een verbetering van de 
luchtkwaliteit moeten we voorkomen. Met name de bron van de luchtvervuiling is van belang. Nu 
is onvoldoende aangetoond wat de invloed van de luchtvaart, de industrie enz. is. De invloed van 
de gemeente Eijsden Margraten op potentiele bronnen in bijvoorbeeld het buitenland (België) is, 
zeker zonder gedegen meetresultaten, complex. 
Tijdens de presentatie op 3 mei 2021 is al aangegeven dat wij voor de korte termijn onderzoeken 
welke maatregelen de gemeente Eijsden-Margraten zelf, relatief snel kan treffen. Zoals gezegd 
moeten dit wel maatregelen zijn die hout snijden, alvorens er wordt geïnvesteerd.

Blz. 52. Dubbel duurzaam.
9. Verduurzamen en levensloopbestendig. Dit project is in 2020 gestart. 

Is nu al te zien hoeveel inwoners hiervan gebruik hebben gemaakt? 
Het loopt nu 2021 ook nog door? 
Wanneer horen we deze evaluatie van het hele project? 

Antwoord: Het project is al eerder gestart. Tijdens een evaluatie in 2019 is besloten om het pakket 
uit te breiden met een totale ontzorging voor de huiseigenaar. Eigenaren worden vanaf initiatieffase 
tot en met oplevering ondersteund met het verduurzamen en levensloopbestendig maken van hun 
woning. Hiervoor zijn 25 pilots in 2020 en 25 pilots in 2021 uitgezet. In 2021 waren er meer 
aanmeldingen dan de voorgenomen 25 pilots. Er is daarom besloten om het aantal pilots uit te 
breiden van 50 naar 65 stuks. Voor de deelnemers aan de eerste 50 pilots heeft inmiddels een 
scan plaatsgevonden en zijn rapportages gemaakt en besproken met de eigenaren. Met de laatste 
15 pilots wordt na de zomervakantie gestart.
Na afronding van de pilots informeren wij de raad over wat de pilots hebben opgeleverd en hoe we 
met Dubbel Duurzaam wel of niet verder gaan.

Blz. 52. Ontwikkellijnen.
10. Waarom starten we  als gemeente niet met subsidie te verlenen om sedumdaken aan te 

leggen? Tientallen gemeenten zijn daar reeds mee gestart.
Antwoord: 

Wij zijn onbekend met initiatieven om sedumdaken aan te leggen. Er is geen aanleiding geweest 
waardoor een afweging voor het subsidiëren van sedumdaken heeft plaatsgevonden.
Of de gemeente voor dergelijke maatregelen subsidies moet verstrekken is een politieke keuze.

11. Blz. 56 Afvalbeheerplan
Onze gemeente staat bovenaan het lijstje wat betreft afval beheersing. Onze inwoners 
hebben dit onder de knie is ons altijd voorgehouden. 
Wat houdt dit nieuwe afvalbeheerplan in?
Antwoord: : Het afvalbeheerplan wordt dit najaar gepresenteerd en ter besluitvorming voorgelegd 
aan de gemeenteraden. Zie ook de startnotitie grondstoffenplan welke eerder dit jaar gedeeld is 
met de raadsleden. Ook kunnen zij tot 28 juni a.s. via de enquête hun zienswijze kenbaar maken.

12. Dit jaar kwamen de afvalgrondcontainers weer in beeld. Iets wat in vele gemeenten veel 
ergernis opwekt. Nu alleen al wordt bij glascontainers regelmatig afval gedumpt. Dit gaat 
alleen maar toenemen als inderdaad deze afvalgrondcontainers worden geplaatst. 
Waarom wil men dit er doordrukken? 
Komt Rd4 met dit plan omdat het misschien beter in hun straatje past? 
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Antwoord: Jaarlijks wordt er meer dan 25 miljoen kilogram grondstoffen ingezameld uit de 
ondergrondse afvalcontainers. Inderdaad kan dit de mogelijkheid bieden tot ontwijkgedrag van 
burgers. Bij de invoering van de ondergrondse afvalcontainers in Eijsden-Margraten wordt 
gelijktijdig een palet van maatregelen ingevoerd om dit te managen (monitoring, handhaving, 
communicatie en opruiming). 

De ondergrondse afvalcontainers zijn puur bedoeld als flankerende voorziening, met name 
inwoners die meer afval produceren en waarvoor de 4-wekelijkse inzameling niet toereikend is 
kunnen dan gebruik gaan maken van de ondergrondse afvalcontainers. Inwoners hebben ook de 
mogelijkheid om bijv. een 2e container aan huis te nemen. De gemeente bepaalt in deze het 
beleid. Rd4 voert dit beleid uit en verzorgt/ontzorgt de gemeenten waar nodig.

13. Men zegt als de raad dit niet goed keurt alles alleen maar duurder wordt. Verschillende 
kostenplaatjes passeerde de revue. Het zou ook een milieueffect hebben. De afvalvrachtauto’s 
rijden dan minder. Heeft men ook uitgerekend hoeveel personenauto’s nu naar het 
milieuperron moeten rijden?
Antwoord: Met de 4-wekelijkse inzameling hoeft niemand extra naar het milieuperron te rijden als 
dat niet nodig is. Dit zal een beperkt aantal mensen zijn die hier gebruik van gaat maken. Op basis 
van ervaringen elders in de regio ook weten we dat voor het overgrote deel van de inwoners de 4-
wekelijkse restafvalinzameling toereikend is.

Programma 4: (Joep)
14. Pagina 62: snelheidsdisplays. Wanneer worden deze eindelijk eens aan de Trichterweg te 

Margraten geplaatst? Wordt soms 2x en meer de toegestane snelheid gereden.
Antwoord:  Kunnen we inplannen.

Programma 5:  (Mari-An/Johan)
15. Pagina 87: Burgerparticipatie. Kunt u al aangeven welke pilots opgepakt zijn of worden?

Antwoord: : Binnenkort verstrekken wij een overzicht van burgerparticipatie-trajecten en 
ervaringen van de afgelopen anderhalf jaar.

16. Pagina 90: is meer bekend over de daling van de algemene uitkering, met name wat dit 
betekent voor Eijsden-Margraten?
Antwoord: Hiervoor wordt verwezen naar de presentatie van de RaadsThemaBijeenkomst van 15-
6 j.l. waarin de financiële startpositie is toegelicht.

17. Pagina 95: Leasecontract. Hierbij zijn ook middelen voor de BOA’s inbegrepen. Welke 
reguliere onderhoudskosten zijn hierdoor vervallen? Zijn deze in het overzicht verwerkt?
Antwoord: In dit bedrag zijn niet de middelen voor de BOA’s inbegrepen. De bijraming heeft 
betrekking op de vervanging van de vorige lease auto’s, welke gebruikt worden voor algemene 
dienstreizen.

18. Pagina 96: Vergoedingen ivm Corona. Kunnen deze niet uit de reserve Corona gedekt 
worden?
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Antwoord: Pag 96 gaat over ontvangen corona compensatie in de decembercirculaire en de 
afzonderingen t.b.v. kosten verkiezingen en lokale culturele doeleinden. Kosten verkiezingen 2021 
kunnen niet uit reserve corona gedekt worden daar dit kosten van de ambtelijke organisatie zijn en 
in de reguliere begroting zijn opgenomen. Lokale culturele doeleinden dienen afgezonderd te 
worden cf. decembercirculaire. 

    

Geen vragen 


